
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 12.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 9. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 9. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

           

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Lívia Gerhardtová – účtovníčka obce,   

Ondrej Šuba – pracovník obce,  Holop F. –riaditeľ MKS,  Ing. Hengerics Gabriel – správca 

ŠH a pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel.  

 

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o predloženom programe jednania 12. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Mgr. Dibusz János, Asztalos Jozef. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič Juraj, Ing. Takács Zoltán, Holop Silvester. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 7. 2007 

      3  Informatívna správa o stave prác v oblasti investičnej výstavby 

4. Rôzne: 

- Hengerics Zoltán – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- Pharm. Dr. Ballová Alžbeta – žiadosť o odkúpenie pozemku 

– Ing. Richard Maglodi, Taránska 5 – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

- Návrh na zriadenie príspevkovej organizácie – Športové a turistické služby obce Nesvady 

- Schválenie aktualizovaného Registratúrneho poriadku a plánu OcÚ Nesvady 

      5. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

      6. Návrh na uznesenie 

      7. Záver 

J e d n a n i e :  

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta  predniesol kontrolu plnenia uznesení, ktorú poslanci obdržali aj písomne. 

Ing. Miškovič – pýtal sa na riešenie bezbariérového prístupu do ŠH 



P. prednosta – hľadá sa technické riešenie, riešiť sa bude na pracovnej porade. 

Iný dotaz neodznel. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      2. Informatívna správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 7. 2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

P. starosta – čaká sa na dotáciu na infraštruktúru do priemyselného areálu, je to predjednané 

na ministerstve hospodárstva. Nakoniec finančné prostriedky uvoľní ministerstvo financií. 

Zmluva by mala byť podpísaná v polovici októbra.  Ide o 18 mil. Sk. Informoval aj v reči 

maďarskej. 

Ing. Takács – fin. komisia správu prejednala – 212 r. – údržba školských zariadení – 1 090 

mil. Sk – aké práce boli vykonané  počas prázdnin v budove školy. Čerpané 512 tis. Sk. Na 

ostatné sporné veci už odpovedala p. Gerhardtová.   

P. Šuba – boli vybudované sociálne zariadenia pre ZŠ s VJM a sociálne zariadenia pre ZŠ 

slov., na prízemí spoločné sociálne zariadenia aj s riešením soc. zariadení pre učiteľov 

a kompletne všetky schodiská v budove boli obnovené, maliarske a natieračské práce. 

ZŠ sVJM – obnovila z vlastnej údržby jednu triedu a ZŠ slov. obnovila z vlastných 

prostriedkov zborovňu. Finančné prostriedky boli vyčerpané. 

Ďalšie pripomienky neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesení k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      3. Informatívna správa o stave prác v oblasti investičnej výstavby 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: p. Šuba, referent výstavby OcÚ 

P. starosta – ide o 20 aktivít, ktoré obec eviduje a na ktorých sa pracuje. 

Ing. Miškovič – krátko informoval občanov pri televíznych obrazovkách o obsahu 

predloženej správy v reči maďarskej a potom slovenskej. 

Doporučil poslancom predloženú správu schváliť. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje správu schváliť v predloženom znení. Opýtal sa na stav 

                    vrtných prác  na geotermálnom  vrte a požiadal p. starostu o krátku informáciu,  

                    aby aj občania sledujúci priame vysielanie OZ boli o stave vrtu informovaní. 

P. starosta – v súčasnej dobe je navŕtaná studňa, ktorá bude slúžiť na úžitkové účely – 

chladenie termálnej vody, predvrt je hotový, čaká sa na vrtnú vežu na ktorej sa stala havária 

a museli ju odviezť na opravu. Z tohto dôvodu dochádza k mesačnému sklzu, okolo 15. 

októbra by pracovníci firmy mali nastúpiť na realizáciu samotného geotermálneho vrtu. Zatiaľ 

obec neplatila nič. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Rôzne: 

 

- Hengerics Zoltán – žiadosť o odkúpenie pozemku 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – ide o pozemok na Vinohradníckej ulici, ktorej cenu už žiadateľ zaplatil pri 

podpise predkúpnej zmluvy a nakoľko hrubá stavba je hotová a pred kolaudáciou. Doporučil 

kúpnu zmluvu schváliť, nakoľko žiadateľ splnil všetky podmienky predkúpnej zmluvy. 



Molnár Z. – frakcia doporučuje vyhovieť tejto žiadosti a schváliť predaj pozemku. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Pharm. Dr. Ballová Alžbeta – žiadosť o odkúpenie pozemku 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – ide o pozemok, na ktorom sa stavia viacúčelová budova – lekáreň, kancelárie 

a byty. Stavba sa začala, pozemok by sa mal podľa predkúpnej zmluvy previesť do 

vlastníctva až po zastrešení. P. Ballová však o vlastníctvo požiadala skôr z dôvodu 

získania úveru na financovanie a urýchlené dokončenie stavby. Doporučuje schváliť. 

Ing. Miškovič – tlmočil stanovisko frakcie SMK ako aj komisie výstavby. Doporučujú 

schváliť žiadosť pretože stavba je pred zastrešením. Intenzívne sa na stavbe pracuje aby 

stavba bola čím skôr dokončená. 

Iné pripomienky neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

– Ing. Richard Maglodi, Taránska 5 – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – ide o posledný voľný pozemok na Vinohradníckej ulici. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje tento pozemok predať žiadateľovi za podmienok ako 

u ostatných stavebníkov. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh na zriadenie príspevkovej organizácie – Športové a turistické služby obce  

  Nesvady 

  - priložený k zápisnici 

 P. starosta – doporučil na poslednej strane zriaďovacej listiny doplniť hodnotu  

                      delimitovaného majetku vo výške 1 874 tis. Sk s ktorým príspevková  

                      organizácia  bude hospodáriť. 

Molnár Z. – pri prejednávaní tohto bodu na zasadnutí komisie športu odznela otázka, či 

                    aj futbalové ihrisko bude patriť pod správu tejto príspevkovej organizácie. 

P. starosta – táto organizácia bude spravovať majetok – zariadenie športovej haly, futbalové  

                    ihrisko zatiaľ spravovať nebude. 

Molnár Z. – komisia športu navrhuje aj futbalové ihrisko zaradiť pod správu tejto  

                    príspevkovej organizácie od začiatku budúceho roku. 

P. starosta – túto otázku bude treba zvážiť z hľadiska obecnej dotácie športovej organizácii.   

                    Doporučil aby sa touto otázkou už teraz komisia športu zaoberala. 

                    Časom táto organizácia môže celý šport v obci obhospodarovať.  

                    Rozpočet na budúci rok sa bude prejednávať v novembri, kedy by sa o tejto  

                    otázke malo rozhodnúť. 

Mgr. Dibusz – doporučil túto činnosť už teraz zaradiť do zriaďovacej listiny novozriadenenj  

                        príspevkovej organizácie. 

P. starosta – od 1. 10.2007 sa obec prihlási  na vrtné služby  za platcu DPH. Z toho dôvodu  

                    teraz navrhuje schváliť predložený návrh zriaďovacej listiny a navrhol neskôr 

                    rozšíriť zriaďovaciu listinu. Účtovníctvo tejto organizácie bude viesť účtovníčka  

                    VPS. 



Výberové konanie vedúceho pracovníka – neide o novovytvorené miesto a preto doporučil 

menovať za vedúceho novozriadenej organizácie terajšieho správcu, ktorý má na to potrebné 

vzdelanie. 

Iné pripomienky neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. Poslanci rozhodli 

o uznesení hlasovať an blok. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

P. Becse O. – gratuloval vedúcemu novozriadenej príspevkovej organizácie. 

                       Pripomenul, že ŠH existuje už 19 rokov a slúži svojmu účelu. Je tiež toho 

názoru, že by bolo dobré, keby všetky športové organizácie v obci  v budúcnosti zastrešovala 

táto príspevková organizácia. Len škoda, že naši občania málo toto zariadenie využívajú pre 

športové účely. 

 

- Schválenie aktualizovaného Registratúrneho poriadku a plánu OcÚ Nesvady 

   - priložený k zápisnici 

P. starosta – štátny archív vyžaduje uznesenie OZ, preto je predložený na schválenie. 

                    Doporučuje schváliť. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

     5. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Mgr. Holková – školská a kultúrna komisia prejednala VZN o štipendiu a doporučuje 

                           aby termín na predkladanie žiadostí bol predĺžený do 15. októbra a v zmysle  

                           tohto návrhu upraviť VZN. Zároveň prečítala návrh relácie do MR a TXT,  

                           ktorú žiadala viackrát zverejniť do 15. októbra. Návrh komisie odôvodnila  

                           tým, že zápis na VŠ je v mesiaci september a aby študenti mali čas včas si  

                           zabezpečiť potrebné dokumenty, ktoré je potrebné k žiadosti priložiť. 

P. prednosta – informoval prítomných, že k dnešnému dňu je podaných 6 žiadostí. 

P. starosta – VZN sa má vyvesiť na 15 dní pred OZ, ale nakoľko ide len o zmenu termínu  

                     podania pokiaľ poslanci súhlasia, doporučil tento návrh schváliť uznesením OZ. 

Mgr. Holková – myslí si, že schválením návrhu nebude nikto ukrátený. 

P. Becse – ale môže byť ukrátený. 

Ing. Miškovič – súhlasí s komisiou, aby sa termín predĺžil a bolo čím viacej podaných žiadostí 

P. prednosta – doporučil udeliť výnimku z VZN. 

P. starosta – doporučil prijať obyčajné uznesenie s predĺžením termínu a navrhovateľka nech 

predloží návrh na zmenu VZN, ktorý by platil od budúceho roku. 

P. starosta prečítal návrh uznesenia k prednesenému návrhu Mgr. Holkovou, o ktorom dal 

zároveň aj hlasovať. 

Hlasovanie: l sa zdržal, ostatní za. 

P. starosta – doporučil komisii školstva návrh na zmenu VZN konzultovať s Ing. Takácsom,  

                     predkladateľom VZN. 

Molnár Z. – ihrisko v areáli ZŠ – neskoré hry v nočných hodinách rušia okolité obyvateľstvo  

                    – čo sa spravilo 

- pri Ing. Tóthovi kto je vlastníkom pozemku v miestnej časti Aňala, lebo veľa piesku sa 

z tejto lokality odváža. 

P. starosta – riaditelia ZŠ boli vyzvaní aby prijali opatrenia k zamedzeniu hry na ihrisku  

                    v neskorých večerných hodinách. 



P. Becse – doporučil vyložiť tabuľu, že po určitom čase sa zakazuje hrať na ihrisku. 

Ing. Miškovič – doporučil vyvesiť tabuľu, zamknúť, kontrolovať, lebo sa tam zhlukujú osoby,  

                           ktoré tam nepatria. 

P. starosta – bude sa tým vážnejšie zaoberať. Doporučil prípadne riešiť spínacími hodinami,  

                     tabuľu vyvesiť ale nie je za to, aby sa pred deťmi zatváralo ihrisko. Nie je to  

                     jednoduché, lebo keď sa areál uzamkne, rozoberú plot. 

Molnár Z. – na začiatok treba riešiť tabuľou. 

P. starosta – k odvozu piesku v Aňale - je to majetok Ing. Tótha, ktorý má povolenie na ťažbu  

                    štrku, z ktorého skrývku asi nechal odviezť.  Pozemok nie je majetkom obce.  

P. Patakyová – začiatkom septembra bolo členkou 8-člennej delegácie v Kiskőrösi – 

medzinárodné oberačkové dni s bohatým kultúrnym a športovým programom. Mala pocit, že 

na organizačno-technické zabezpečenie organizátori tejto akcie mali dostatok financií vďaka 

fondom EÚ. Každá delegácia sa predstavila svojou prezentáciou ktorá sa týkala fondov EÚ. 

Najviac sa jej páčila prezentácia rumunskej delegácie. Nemecká delegácia získala fin. 

prostriedky  na vyčistenie koryta rieky a na údržbu fasád rodinných domov, čo aj ilustrovali 

peknými fotografiami. 

Chýbala jej ilustrácia k prezentácii nesvadskej delegácie. Pretože textová časť obsahovala  

všetko čo obec získala z fondov EÚ, len nevie z akého dôvodu nebola ilustrovaná. 

P. starosta – sebakriticky priznal, že prezentácia bola pripravená na poslednú chvíľu a keby 

vedel, že je potrebné aj ilustrovať, tak by sa na to pripravil. Aj na webovej stránke obce 

chýbajú fotografie ktoré sa týkajú akcií realizovaných z fondov EÚ. Táto otázka bola z našej 

strany trochu podcenená. Podotkol, že poľská delegácia mala pripravenú prezentáciu na 

vysokej technickej úrovni. 

Mgr. Dibusz – konštatoval, že ulici Blatná  nesvieti VO, 

- požiadal p. Molnára, aby informoval poslancov aj o ďalších záveroch z jednania 

komisie športu . 

Molnár Z. – komisia športu navrhuje halový futbalový turnaj o putovný pohár starostu obce 

Nesvady zorganizovať za účasti mužstiev z družobných a spriatelených obcí. Ďalej navrhujú 

udeliť  cenu športovec roka – l-3 miesto v rôznych kategóriách. Vyhodnotenie vyhlásiť ku 

koncu alebo začiatkom budúceho roku v ŠH v rámci futbalového turnaja. Komisia vyzve 

športové združenia, aby predložili svoje návrhy na ocenenie. Komisia bude žiadať na udelenie 

cien od obce fin. dotáciu. Písomný návrh komisia predloží na budúce zasadnutie OZ. 

P. starosta – kritériá pripraviť tak, aby vyhovovali všetkým, ktorí športujú. 

Ing. Miškovič – nakoľko pozemky na Vinohradníckej ulici boli odpredané, doporučil 

zamyslieť sa nad tým, kde by obec mohla vytýčiť ďalšie pozemky na účely výstavby ďalších 

rodinných domov a tak umožniť mladým rodinám riešiť si svoje bytové problémy. 

- Zákaz pálenia smetí v obci - teraz v jeseni sa zákaz pravidelne porušuje hlavne vo večerných 

hodinách a preto žiada obecný úrad, aby bola vyhlásená relácia v MR a v TXT zverejnený 

zákaz pálenia odpadu na území obce. 

P. starosta – relácia bude vyhlásená v MR, 

                  - v územnom pláne sa plánuje ďalšia výstavba IBV v lokalite Žodašarka – bude sa  

                    musieť pripraviť program na usporiadanie pozemkov. Ale kým nie je ROEP  

                    dokončený, nie je možné robiť čiastkové pozemkové úpravy. Išlo by asi o 70  

                    pozemkov. Po schválení ROEP / plánuje sa do konca I. polroku 2008/ by obec  

                    komplexne požiadala o pozemkové úpravy v zmysle územného plánu obce.  

                    Potom by sa v priebehu l roku dali tieto veci doriešiť. 

Mgr. Dibusz – halový futbalový turnaj za prítomnosti obcí z MR a navrhol dať možnosť  

                        zúčastniť sa halového turnaja aj amatérskym mužstvám z obce. 

P. starosta – zo strany obce nie je problém, problém jedine pri zorganizovaní. Prísť  

                     s konkrétnym návrhom. 



Mládenczová I. – na rohu Petőfiho a Sládkovičovej ulice veľmi ticho počuť MR. 

- cesta z cintorína pri pozemku p. Trubíniho pre cyklistov aj chodcov veľmi nebezpečná 

– bolo by potrebné opraviť. 

P. starosta – preverí sa a prostredníctvom VPS bude riešené. 

Becse O. – reagoval na príspevok p. Patakyovej – v blízkej budúcnosti bude potrebné takýto  

                  prezentačný materiál pripraviť,   

- Nesvadské dni 2007 – výnimočne úspešne dopadli aj vďaka počasiu – menovite by sa 

malo poďakovať všetkým, ktorí sa zúčastnili organizačných prác, v blízkej budúcnosti 

sa zamyslieť nad tým, aby správca webovej stránky obce pravidelne túto aktualizoval. 

P. starosta – mal jednanie ohľadom spravovania webovej stránky obce. Bude poverená  

                    konkrétna  pracovníčka OcÚ. Je pravdou, že prezentácia obce v súčasnej dobe  

                    musí byť aj z dôvodu hľadania investora po ukončení termálneho vrtu na  

                    patričnej úrovni. 

P. prednosta – k nedostatočnej prezentácii obce dodal, že by bolo potrebné pripraviť DVD  

                       o obci na patričnej úrovni. 

P. starosta – informoval o tom, že okolo 15. októbra zvolá pracovné stretnutie poslancov, kde  

                    by im chcel predstaviť rozpracované projekty, ku ktorým by sa mohli poslanci  

                    ešte vyjadriť – 12 b.j.,  penzión dôchodcov, úprava námestia pred OcÚ. Boli by  

                    pozvaní aj projektanti, ktorí projekty vypracovali. 

Ing. Kelemen Z. – opýtal sa na anténu v areáli VPS. 

P. starosta – je to anténa firmy Telefonica O2, za prenájom platia ročne VPS 70 tisíc Sk.  

                   Spoločnosti Orange bol odoslaný prípis s tým, že sa im zvýši nájomné. 

                   V opačnom prípade obec vypovie zmluvu. 

         Odznelé pripomienky ktoré je treba riešiť, budú prejednané na pracovnej porade. 

 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta sa opýtal  návrhovej 

komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia z dnešného zasadnutia. 

Ing. Miškovič oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                          a považuje uznesenie z 12. zasadnutia OZ za schválené. 

  

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 12/2007 

zo dňa 27. 9. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

 b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

 poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e    n a    v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 7. 2007 v predloženom znení.  

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

informatívnu  správu o stave investičných akcií obce Nesvady k 20.09.2007 v predloženom 

znení. 

       IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 



A/    k o n š t a t u j e ,  že  Zoltán Hengerics trvale bytom  946 51  Nesvady, Palárikova č. 21 

a manželka Anna  Hengericsová rod. Sütőová,  trvale bytom  946 51  Nesvady,  Budovateľská 

č. 61  na základe zmluvy o budúcej kúpnej zmluve k pozemkom obce  pod  parc. č. 3094/14 

a 3094/62  si postavili rodinný dom, pričom do pokladne obce zaplatili zálohu vo výške 

kúpnej ceny pozemku, t. j. vo výške 100.-Sk/m2,   

 

B/  s c h v a ľ u j e  odpredaj nehnuteľností z majetku Obce Nesvady   pre   Zoltána 

Hengericsa rod. Hengerics, nar. 17.02.1978, trvale bytom 946 51  Nesvady, Palárikova č. 21 

a manž. Hengericsovú  Annu rod. Sütőovú,  nar.  26. 11. 1980,  trvale  bytom  946 51  

Nesvady, Budovateľská č. 61 do bezpodielového spoluvlastníctva manželov,  a to pozemky  

parc.  č. 3094/14  – zastavané plochy o výmere 424 m2   a parc. č. 3094/62 – zastavané plochy 

o výmere 171 m2 ,  vytvorené z pozemkov parc.č. 3094/14 zastavané plochy o výmere 431 m2  

a  parc. č. 3094/62 zastavané plochy o výmere 164 m2  geometrickým plánom č. 35049251-

209/207 zo dňa 07.09.2007, súkromným geodetom Zoltánom Fülöppom, nám. Kossutha 15/9, 

Komárno. Predmetné nehnuteľnosti sa nachádzajú v  k. ú. Nesvady a sú vedené na LV č. 2462 

obce Nesvady. 

         Predajná cena pozemku je  100.-Sk/m2. 

 

                                                           V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  

     písomnú žiadosť Pharm. Dr. Alžbety  Ballovej  o  odkúpenie pozemku parc. č. 58/7 ostatné    

     plochy o výmere 544 m2 , v zmysle zmluvy  o uzavretí budúcej   kúpnej zmluvy, ktorá bola     

     uzatvorená dňa 05.04.2007,    

B/ s c h v a ľ u j e     

predaj pozemku parc. č. 58/7 ostatné plochy o výmere 544 m2 , vedeného v  k. ú. Nesvady 

na LV č. 2462 v majetku obce Nesvady pre : 

Pharm. Dr. Alžbeta Ballová, trvale bytom 946 61 Martovce č. 241 -  lekáreň „ THY-PHA“,  

IČO :  35608421 ,  so  sídlom  946 51  Nesvady  ,  Obchodná  ul.  č. 7,   za  predajnú   cenu   

1000,- Sk/m2 . 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   predaj stavebného pozemku z majetku obce Nesvady nachádzajúceho sa na 

Vinohradníckej ulici parc. č. 3094/67 o výmere 682 m2 pre Ing. Richarda Maglodiho nar. 

20.10.1978, trvale bytom 946 51  Nesvady, Taránska 5  za podmienky ako u ostatných 

realizovaných predajov pozemkov na IBV na Vinohradníckej ulici, t.j. formou zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve a následného predaja po realizovaní stavby. 

Predajná cena je stanovená na 150.-Sk/m2. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ z r i a ď u j e 

     podľa § 21 ods. 5 písm. b/ a ods. 9  zákona č. 523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách  

     verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších   

     predpisov v súlade s ust. § 11 ods. 4 písm. l/ zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom  

     zriadení v znení neskorších predpisov príspevkovú organizáciu obce Nesvady  

     s názvom Športové a turistické služby obce Nesvady dňom 01.10.2007 na dobu  

     neurčitú; 

 



B/ s c h v a ľ u j e 

Zriaďovateľskú listinu príspevkovej organizácie obce Nesvady s názvom Športové 

a turistické služby obce Nesvady,  so sídlom Jarmočná ul. č. 8, 946 51 Nesvady; 

      C/ u k l a d á 
1. Ing. Jánovi Lucovi, prednostovi Obecného úradu v Nesvadoch 

zabezpečiť všetky potrebné právne, ekonomické a organizačné záležitosti 

/pridelenie IČO, DIČO/ spojených so zriadením príspevkovej organizácie obce 

Nesvady s názvom  Športové a turistické služby obce Nesvady; 

   Termín: 31. 10. 2007 

2. vypracovať návrh štatútu príspevkovej organizácie Športové a turistické služby  

      obce Nesvady; 

  Termín: predložiť na schválenie na zasad. OZ  v mes. október 2007 

      D/ m e n u j e  
 na návrh starostu obce za vedúceho príspevkovej organizácie Športové a turistické  

            služby obce Nesvady doterajšieho správcu Športovej haly Ing. Gabriela Hengericsa  

            narod. 30. 11. 1980, trvale bytom Nesvady, Farské pole č. 23, dňom 1. 10. 2007. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

s c h v a ľ u j e  

Registratúrny poriadok a registratúrny plán na správu registratúry automatizovaným 

spôsobom Obecného úradu v Nesvadoch v predloženom znení s účinnosťou od 1. 1. 2008. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e    n a   v e d o m i e  návrh poslankyne Mgr. Gizely Holkovej na predĺženie  

      termínu podania žiadostí  o priznanie obecného štipendia na rok 2007 do 15. 10. 2007, 

B/ s ú h l a s í   s predĺžením termínu podania žiadostí o priznanie obecného štipendia na rok   

     2007 do 15. 10. 2007. 

 

              P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 12. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Mgr. János Dibusz 

    Jozef Asztalos 

 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

   

 

 



 

 

 


